GYDO Program General Application Form

GYDO吉度国际项目申请表
Note: The program application form is for GYDO programs only. Fill it with English or Chinese. 
注：此申请表只供申请吉度国际项目时使用。中英文填写均可。
	Program Information   项目信息

	Program
项目名称
	

	Duration
项目时间
	

	Personal Information   个人信息

	First Name（名字）:
Family Name（姓氏）:
Gender（性别）:
Have a passport or not（是否有护照）:

Have a Hong Kong/Macau Entry Permit or not（是否有港澳通行证）:

ID Number（身份证号码）:
Mobile（手机）:
Email（邮箱）:

	Education Background    教育背景

	Please list in chronological order your secondary/higher education training 
请按时间顺序列出您的中/高等教育培训经历，如行数不够，可添加

	University/Institution

大学/学院
	From (year)

从（年）
	To (year)

至（年）
	Major

专业
	Degree

学位
	GPA

平均分

	
	
	
	
	
	


I assert that the information provided in this application is accurate, complete and honestly presented. I confirm that the statement of purpose was written by me and is, in its entirety, my own original work. I understand that any inaccurate or misleading information or any omission of information could be cause for the rescinding of any offer of admission, or for subsequent discipline or dismissal. I will be responsible for the personal safety issues and buy the international travelling insurance during the program.

本人在此承诺申请表中提供的信息是准确，完全和真实的。本人确认并声明此申请表中的信息全部为本人自愿填写。本人明白，任何不准确或误导性陈述或者遗漏任何资料都可成为奖学金申请撤销的原因。在项目期间，本人会负责自己安全问题并且购买国际旅行的保险。

Please submit your electronic application to xian@gydo.cn with email subject “Apply for Program_Your Name”

请将您的项目申请表连同其他申请材料发送至xian@gydo.cn，邮件标题命名格式：“申请项目名称_申请者姓名”

	Signature
签名
	
	Date
日期
	


